
PROTOKÓŁ NR IV/11
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 3 lutego 2011 r.

Sesja trwała od godz. 13.05 do godz. 14.30.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni – Pan Józef Kowalski i Pan Paweł
Wachowiak.

Ponadto w Sesji udział wzięli:
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
· Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin,
· Halina Wiśniewska - Kierownik Ref. KOS,
· Marianna Sobierańska  - Zastępca Kierownika Ref. OP,
· Zofia Pietrzak - Inspektor Ref. RGO,
· Iwona Śmietanka - Radca prawny,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka,
Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Skarbnika Gminy, Kierowników jednostek
organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów
i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do
podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania porządku obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wyrażenia opinii do projektowanej listy obszarów NATURA 2000, w części dotyczącej
obszaru specjalnej ochrony ptaków Doliny Przysowy i Słudwi,

b) zmiany Uchwały Nr XXIV/136/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca 2008r.
w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia
od opłat oraz trybu ich pobierania.

4. Odpowiedzi na zapytania.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie obrad.
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Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność.

Roman Ambroziak – Sołtys Sołectwa Tretki – zbierał podpisy w sprawie programu
NATURA 2000, aby nie zabierać rolnikom najlepszej ziemi uprawnej, aby grunty orne i
budynki były wyłączone z obszarów NATURA 2000. Przedstawił Przewodniczącej Rady
mapę z zaznaczonym obszarem proponowanym do programu NATURA 2000.

Tadeusz Strzelecki – mieszkaniec Kaczkowizny – chciałby szerzej wypowiedzieć się w
sprawie NATURA 2000, gdyż problem ten dotyczy również jego gospodarstwa.

Jadwiga Melcher – ryneczek na stadionie – niefortunną rzeczą jest funkcjonowanie
ryneczku na stadionie i uważa, że teraz jest odpowiedni moment, aby ten ryneczek ze
stadionu wyprowadzić.
Mieszkańcy pytają, czy będzie coś w zamian likwidacji ryneczku na stadionie, czy będzie
wygospodarowany jakiś teren na tamtym osiedlu na miejsce handlowe, chociażby na
produkty rolne?
Mieszkańcy tamtego osiedla są bardzo niezadowoleni z tego tytułu, w tygodniu doszłoby
prawie do linczu na jej osobie. Otoczona została starszymi osobami, którzy mieli pretensje o
likwidację ryneczku, ponieważ są starzy, niedołężni i nie będą jeździć autobusami po zakupy
na targowicę.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wyrażenia opinii do projektowanej listy obszarów NATURA 2000, w części
dotyczącej obszaru specjalnej ochrony ptaków Doliny Przysowy i Słudwi,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii do
projektowanej listy obszarów NATURA 2000, w części dotyczącej obszaru specjalnej
ochrony ptaków Doliny Przysowy i Słudwi. Następnie odczytała opinię Rady Miejskiej
stanowiącą załącznik do uchwały oraz pisma mieszkańców Kaczkowizny, Tretek
i Chochołowa w sprawie obszarów NATURA 2000.

W dyskusji głos zabrali:

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – nie byliśmy inicjatorem tworzenia
obszarów NATURA 2000, otrzymaliśmy projektowaną listę obszarów do wyrażenia opinii
przez Radę, musimy przyjąć taką opcję, która najmniej będzie godziła w interesy naszych
mieszkańców. Jesteśmy po spotkaniach dotyczących NATURY, zbieraliśmy informacje na
ten temat i z nich wynika, że ten zakres obszarów, który został przedstawiony obecnie
radnym jest tym, który maksymalnie udało się uzyskać poprzez wyłączenie kilku obszarów
z NATURY 2000. Pierwsza wersja, jaka została przekazana Radzie do akceptacji był to teren
trzykrotnie większy niż obecnie. Teraz są wyłączone tereny z zabudową zagrodową
w Tretkach i Kaczkowiźnie.
O przybliżenie tematu poprosił pracownika Ref. RGO – Panią Annę Śnieć.

Anna Śnieć – pracownik Ref. RGO – weszliśmy do Unii Europejskiej, co spowodowało, że
podpisaliśmy pewne dyrektywy, w tym środowiskową i tzw. ptasią. W związku z tym
zobligowaliśmy się do wyznaczenia na terenie Polski obszarów specjalnej ochrony ptaków
tzw. NATURA 2000. Dlaczego obszar ten ma być na naszym terenie? Dlatego, że naukowcy
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opublikowali wyniki swoich badań, gdzie stwierdzili duże ilości ptaków wodno-błotnych,
głównie gęsi, które są przedmiotem ochrony.
Kolejną przyczyną utworzenia obszarów chronionych jest to, iż w okolicach Szczecina
wybudowano drogę ekspresową na terenach NATURA 2000 i w ramach rekompensaty
przyrodniczej postanowiono, że należy wprowadzić dodatkowe obszary chronione i trafiło to
akurat na naszą gminę.
Faktycznie NATURA 2000 wejdzie, jeśli są wyniki badań ornitologów, my w tej kwestii nic nie
zrobimy z wyjątkiem tego, że możemy negocjować ustalenie granic tego obszaru. Dlatego
też chcieliśmy szczególnie wyłączyć obszary, na których znajdują się zabudowy zagrodowe
oraz grunty orne, aby jak najbardziej ograniczyć wpływ NATURY 2000 na nasze
funkcjonowanie. Niestety w 100% nie da się wyłączyć gruntów ornych, gdyż niektóre działki
są bardzo duże obszarowo i ich podział i wyznaczenie granicy jest niemożliwe. Musi być
zachowany ciąg, przez który gęsi będą miały swój korytarz przelotowy. Jeśli ten korytarz
zostanie przerwany, to nasza propozycja zostanie odrzucona przez Generalną Dyrekcję
Ochrony Środowiska.
Jeżeli Rada Miejska nie podejmie żadnej decyzji, będzie to traktowane, jako pozytywna
opinia o obszarach NATURA 2000. Zgodnie z przepisami, nie podjęcie żadnej uchwały przez
radę, traktowane jest jako wyrażenie opinii pozytywnej. Wówczas nie będziemy mieli
żadnego pola manipulacji. Gdy wyrazimy opinię negatywną, wówczas nie możemy żądać
zmniejszenia granic NATURY 2000.
W związku z powyższym proponujemy wyrazić opinię pozytywną, z tym, że dajemy
propozycje obszarów, które byłyby objęte NATURĄ 2000.

p. Szczapa – mieszkaniec Kaczkowizny – najbardziej byłby pokrzywdzony w tej sprawie,
gdyż jego grunty dochodzą do rzeki, w największej części znajdują się w obszarze NATURY,
a są to jego grunty orne.
Trudno jest mu zrozumieć, dlaczego teraz chce się tworzyć obszary NATURY 2000, przez
które mają przelatywać ptaki, skoro od wielu lat ptakom to nie przeszkadzało.

Anna Śnieć – grunty, o których p. Szczapa mówi zaproponowane są do wyłączenia, gdyż są
to grunty orne.

Grzegorz Ambroziak – ze względu na to, że musi być połączenie pomiędzy poszczególnymi
obszarami NATURA 2000, opracowana została propozycja wyznaczenia obszarów, która
uzyskała wstępną akceptację Generalnej Dyrekcji. Obszary NATURA 2000 zostały
zmniejszone praktycznie do 1/3 proponowanych wcześniej granic, idąc na ustępstwa, aby
teren ten nie szedł zgodnie z granicami geodezyjnymi działek, ale np. w połowie.
W pierwszej wersji obszary NATURY 2000 obejmowały tereny znajdujące się bezpośrednio
przy drogach gminnych w obszarze Kaczkowizny i Tretek wraz zabudową zagrodową
szczególnie w Kaczkowiźnie.
Jeśli podejmiemy decyzję negatywną, wówczas Dyrekcja uwzględni I wersję wraz
z zabudowaniami i gruntami ornymi w Kaczkowiźnie i Tretkach. Natomiast przyjęcie przez
Radę wersji przedstawionej w projekcie uchwały pozwoli na negocjacje w zakresie obszaru
NATURA 2000.
Jeśli byśmy chcieli, aby obszar NATURA 2000 nie został u nas utworzony, musielibyśmy
wskazać, dlaczego on u nas nie powinien być popierając to odpowiednimi badaniami. Byłoby
to bardzo trudne, gdyż ornitolodzy, którzy wskazali ten teren u nas prowadzili badania przez
około 20 lat. Nam, jako Radzie, daje się termin 30 dni do zaopiniowania obszarów NATURA
2000.

Tadeusz Strzelecki – chwała zarządowi i Radzie, że chcą pomóc naszym mieszkańcom –
rolnikom z terenów, które mają być objęte NATURĄ 2000. Nie wie, czy Rada jest
zorientowana, w jakich granicach mieści się NATURA 2000. Z tego co on wie, to mieści się
ona w granicach Rezerwatu Szczawin. Jeśli obszar ten mieści się z granicach rezerwatu, czy
obszar ten faktycznie będzie podciągnięty pod NATURĘ 2000, czy pod rezerwat? Co będzie,
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jeśli na tym terenie zostanie utworzony rezerwat? Był na spotkaniu w Zdunach i zadał takie
pytanie, czy teren ten będzie obszarem NATURA 2000 czy obszarem rezerwatu, nie uzyskał
na to pytanie odpowiedzi. Czy Pan Burmistrz orientuje się, co będzie w przypadku
utworzenia na tym terenie rezerwatu, czy jest koncepcja dania pracy rolnikom, których
dotknąłby ten problem i nie mogliby prowadzić działalności rolniczej na swoich gruntach?
Dziś Rada podejmie uchwałę o obszarze NATURA 2000, a w przyszłym roku może stanąć
przed podjęciem uchwały o utworzeniu rezerwatu na tym terenie. Ornitolodzy wyliczyli, że na
tym terenie znajdują się 24 gatunki ptaków, a dziś mówi się tylko o przelocie gęsi.
Podobna sytuacja była na terenie Niemiec, gdzie po wprowadzeniu NATURY rolnicy musieli
się wyprowadzać ze swoich gospodarstw.

Zbigniew Gałązka – w tej chwili jest temat wyznaczenia granic obszaru NATURA 2000,
następnym krokiem będzie negocjacja w temacie warunków działań na tym terenie.

Grzegorz Ambroziak – nie będzie szukał pracy dla rolników, gdyż nie jego inicjatywą jest
utworzenie obszarów NATURA 2000. Gdyby była możliwość przeciwdziałania utworzeniu
obszarów NATURA 2000, to na pewno takie działania byśmy podjęli, aby chronić swoich
mieszkańców, ale nie jest to od nas zależne.
Weszliśmy do Unii Europejskiej, z tego tytułu mamy pewne profity, ale i pewne
zobowiązania. Nie były one ustalane na poziomie samorządów, ale na poziomie państwa a
właściwie Unii Europejskiej.
Pamięta podobną sytuację poprzedniej Rady, która również stanęła przed dylematem
opiniowania uchwały dotyczącej obszaru chronionego na naszym terenie, który znacznie
ograniczałby działania rolników. Okazało się jednak, że faktycznie obszar ten nie został w
ogóle utworzony.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutową przerwę.

Po przerwie.

Robert Witeczek – Wiceprzewodniczący Rady – gdyby udało nam się wynegocjować takie
granice, jak proponujemy w projekcie uchwały byłoby to z korzyścią dla rolników. Natomiast
każdy z rolników indywidualnie będzie negocjował warunki na swoim terenie.
Obszar, który ma być objęty NATURĄ 2000 w żaden sposób nie spełnia warunków
rezerwatu. Gdyby miał powstać na tym terenie rezerwat, to już dawno byłby on utworzony, a
my nic nie mielibyśmy w tym zakresie do powiedzenia.
Udało nam się wynegocjować, aby wyłączyć z obszaru NATURA 2000 wszystkie
gospodarstwa, zatem rolnicy mogą swobodnie się rozbudowywać. Jedynymi ograniczeniami,
jakimi mogą być objęci rolnicy, to te, jeśli podpiszą oni umowy rolno-przyrodnicze. Wówczas
będą mieli ograniczenia, ale i dopłaty z tego tytułu.
Rozmawiał z mieszkańcami wsi Orłów, gdzie tam również został utworzony obszar NATURA
2000. Rolnicy, którzy nie podpisali umów rolno-przyrodniczych działają w swoich
gospodarstwach bez ograniczeń, ci którzy takie umowy podpisali – mają dopłaty, ale i pewne
ograniczenia.
Uważa, że podjęcie przez Radę uchwały w przedłożonym brzmieniu nie zamyka drogi do
dalszych negocjacji.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii
do projektowanej listy obszarów NATURA 2000, w części dotyczącej obszaru specjalnej
ochrony ptaków Doliny Przysowy i Słudwi.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektowanej listy obszarów
NATURA 2000, w części dotyczącej obszaru specjalnej ochrony ptaków Doliny Przysowy i
Słudwi głosowało  - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr IV/10/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) zmiany Uchwały Nr XXIV/136/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca
2008r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania
i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego
lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXIV/136/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca 2008r. w sprawie określenia
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich
pobierania.

Barbara Sitkiewicz – Kierownik MGOPS – organizacja usług opiekuńczych jest zadaniem
własnym gminy o charakterze obowiązkowym. Zgodnie z ustawą o pomocy społecznej musi
być zorganizowany konkurs na świadczenie usług opiekuńczych, w listopadzie ubiegłego
roku taki konkurs się odbył. Została złożona jedna oferta przez PCK, zgodnie z tą ofertą
1 godzina usługi w dni robocze kosztuje 12,10 zł, poprzednio była to kwota 11 zł. A godzina
usługi w dni wolne od pracy i w święta kosztuje 16,50 zł, poprzednio było to 15 zł. Zadanie
usług opiekuńczych jest wykonywane od wielu lat przez PCK, a wcześniej przez PCK
i PKPS. Obecnie PKPS będzie podwykonawcą tych usług.
Usługi opiekuńcze to pomoc, która jest adresowana do osób głównie samotnych, które
z uwagi na swój stan zdrowia, tych usług sobie nie mogą zabezpieczyć. Pomoc ta
adresowana jest również do osób w rodzinie, ale takich, którym rodzina usług nie może
zabezpieczyć np. z uwagi na sprawy zawodowe itp. Przeprowadzane są wówczas wywiady
środowiskowe, pracownik określa zakres tych usług i na podstawie decyzji, usługi są
przyznawane. Uchwała ta jest bardzo ważna, ponieważ reguluje płatności za świadczone
usługi.
Uchwała zasadnicza jest z 2008 r., jest w niej między innymi zapis, że jeśli ktoś ma trudną
sytuację finansową, może zwrócić się do Kierownika Ośrodka o całkowite lub częściowe
zwolnienie z odpłatności za usługi.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr XXIV/136/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca 2008r. w sprawie określenia
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich
pobierania.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/136/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 27 czerwca 2008r. w sprawie określenia szczegółowych warunków
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr IV/11/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Do p-tu 4. Odpowiedzi na zapytania.

W większości odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie „3. Podjęcie uchwał
w sprawach:

a) wyrażenia opinii do projektowanej listy obszarów NATURA 2000, w części dotyczącej
obszaru specjalnej ochrony ptaków Doliny Przysowy i Słudwi”.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – odpowiedział na zapytanie p. Jadwigi
Melcher – zastanawialiśmy się, w jaki sposób zabezpieczyć choćby drobny handel taki, jak
„zieleniak”. Mamy sprzed wielu lat dużą inwestycję na targowicy przy ul. 3 Maja, gdzie teren
jest właściwie przygotowany pod handel, utwardzony i podzielony na sektory.
Większość terenów na tamtym osiedlu jest terenami spółdzielni mieszkaniowej, niewiele jest
terenów gminy, ale być może uda się wygospodarować jakiś obszar do handlu tzw. zieleniną
lub zostanie uruchomiony ruch wahadłowy dodatkowych autobusów do targowicy na ul.
3 Maja. Na pewno mieszkańcy nie będą pozostawieni bez pomocy w tym zakresie.
Decyzje w tym przedmiocie będą podejmowane w przyszłości po konsultacjach z Radą
Miejską co do modernizacji stadionu miejskiego.

Elżbieta Sikora – być może sprawa handlu na ryneczku sama się rozwiąże, gdy zostanie
uruchomiony pasaż handlowy koło TESCO.

Grzegorz Ambroziak – uważa, że handel na stadionie będzie utrzymany przez co najmniej
jeszcze 18 miesięcy, tyle czasu jest potrzebne do przygotowania inwestycji modernizacji
stadionu miejskiego.

Do p-tu 5. Sprawy różne.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – wczoraj uzyskaliśmy informację o
zmianie rejonizacji usług pogotowia i szpitala – w okresie tzw. dyżuru nocnego, czyli od
godz. 18.00 i soboty, niedziele i święta, gdy wezwiemy karetkę pogotowia, to każdy
mieszkaniec gminy Żychlin i Bedlno zostanie zawieziony do szpitala w Łowiczu.
NFZ Łódzki bez żadnych konsultacji podjął decyzję o zmianie rejonizacji, według której
szpitalowi kutnowskiemu przyporządkowuje się gminę Piątek i gminę Witonia, a wyłącza
gminę Żychlin i Bedlno.
W dniu dzisiejszym odbyło się z Urzędzie spotkanie z Prezesem Szpitala Samorządowego
Panem Sławomirem Zimnym, który przedstawił problem dotyczący szpitala. Zostało
przygotowane pismo do Ministerstwa Zdrowia z prośbą o przyjrzenie się tej sytuacji.
Według uzyskanych informacji, może dojść do sytuacji, że osoba, u której wstępnie nie
zdiagnozuje się zawału serca, po godzinie 18.00 zostanie z objawami - powiedzmy - zatrucia
pokarmowego odwieziona do szpitala w Łowiczu, a następnie zamiast trafić do
nowoczesnego i dobrze wyposażonego oddziału kardiologicznego w Kutnie, trafi drogą
lotniczą do Łodzi. Oczywiście może być sytuacja, że pogotowie zawiezie pacjenta do Kutna.

Elżbieta Sikora – w Kutnie również jest punkt „Nocna pomoc lekarska i świąteczna”, jeśli
pacjent pojedzie do szpitala do Kutna to też zostanie przyjęty.

Zbigniew Gałązka – NFZ zmienił rejonizację obsługi pogotowia, gmina Żychlin i Bedlno
została wyłączona ze szpitala z Kutna a włączona do Łowicza, a do Kutna przyłączono
gminę Piątek i Witonia. Pacjent, który trafi na pogotowia z Kutna, będzie zawieziony do
szpitala w Kutnie, a który trafi na pogotowie z Łowicza, będzie zawieziony do Łowicza.

Grzegorz Ambroziak – powiat kutnowski i radni powiatu mają problem ze szpitalem nie od
tej kadencji, szpital został przekształcony w spółkę, miało to iść w dobrym kierunku, gdyż
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szpital miał się samo finansować, a w tej chwili już szpital wykazuje stratę spółki w wysokości
30.000 zł w skali miesiąca. Jeśli szpital upadnie, to powiat będzie miał ogromny problem z
usługami medycznymi.

Tadeusz Strzelecki – wioząc chorego do szpitala do Kutna, lekarz ze szpitala kieruje
chorego do przychodni na ul. Popiełuszki i tam lekarze decydują, co z takim chorym zrobić.

Elżbieta Sikora – faktycznie tak jest od 1 stycznia br. Pacjent ze zwykłą chorobą jedzie do
przychodni i wówczas w przychodni decydują, czy wezwać pogotowie, czy też nie. Jeśli jest
wzywane pogotowie do przychodni, to pogotowie zawsze przyjeżdża z lekarzem.

Przewodnicząca Rady – odczytała pismo Pani Marii Jakubowskiej dotyczące przedłużenia
okresu wypowiedzenia najmu lokalu do dnia 30 czerwca br.

Grzegorz Ambroziak – Pani Jakubowskiej już wcześniej została udzielona pomoc,
rozmawiał z Dyrektorem ZGK w tej sprawie. Okazało się, że Pani ta miała wyznaczone dwa
terminy na wstawienie się na podpisanie umowy okresowej najmu na 6 miesięcy, ale nie
pojawiła się na spotkaniach. Biorąc pod uwagę stan zdrowia tej osoby, Pan dyrektor
poinformował p. Jakubowską, że w dniu 7 lutego br. do jej mieszkania przyjdzie pracownik
z określonymi dokumentami, które będzie mogła podpisać.

Do p-tu 6. Zakończenie obrad Sesji.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła IV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska

Protokolant:

M. Charążka


